
OO-RM.0012.1.13.2014

Protokół nr 3/14
z posiedzenia Komisji Finansowo-Budżetowej Rady Miasta odbytego
w dniu 22 grudnia 2014r.

Obecni:
Członkowie Komisji oraz zaproszeni goście zgodnie z załączonymi listami obecności.
Temat posiedzenia:

1. Sprawy organizacyjne.
2. Zatwierdzenie protokołu nr 2/2014 z dnia 19 grudnia 2014 r.
3. Projekt budżetu miasta na 2015 r. - analiza cz. II.
4. Sprawy bieżące.

Ad. 1.
Komisja przyjęła porządek obrad (w załączeniu). 
Głosowanie: za – 5, przeciw – 0, wstrzymało się - 0.

Ad. 2.
Zatwierdzono protokół:
- nr 2/14 z posiedzenia Komisji w dniu 19 grudnia 2014 r.
Głosowanie: za – 5, przeciw – 0, wstrzymało się – 0.

Ad. 3.
I. Komisja przeprowadziła dyskusję w związku z analizą projektu budżetu miasta na 2015r. Na 
pytania członków Komisji odpowiadali zaproszeni goście Pan Piotr Dziendziel – Naczelnik 
Wydziału Infrastruktury i Rozwoju Miasta, Pani Irena Chlebik – Naczelnik Wydziału Spraw 
Społecznych i Obywatelskich, Pani Anna Sobieraj – Gł. Specjalista  ds. Oświaty, Pan Wojciech 
Smętek – Kierownik Referatu Obsługi Programów Pomocowych, Pan Marian Stanaszek – 
Kierownik Referatu Inwestycji Miejskich i Remontów.

II. Komisja Finansowo – Budżetowa wystosowała nw. wnioski:

1. Komisja wnioskuje o udostępnienie umowy pomiędzy firmą Metropolis a Gminą.
Głosowanie: za –5, przeciw – 0, wstrzymało się –0.

2. Komisja pyta czy i kiedy do Urzędu Miasta wpłynęło pismo dot. odbioru wykonania zadania
zakupu kanalizacji deszczowej w rejonie ul. Bytomskiej /II etap/.
Głosowanie: za –5, przeciw – 0, wstrzymało się –0.
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3. Komisja prosi o udostępnienie porozumienia na piśmie pomiędzy byłym Prezydentem          
a spółką Metropolis dot. płatności w transzach odkupionego zadania – zakup kanalizacji 
deszczowej II etap.
Głosowanie: za –5, przeciw – 0, wstrzymało się –0.

4. Na podstawie jakiej dokumentacji oszacowano kwotę 5 mln. 300 zł w WPF-ie                         
- sklasyfikowana rozbudowa ul. Bytomskiej.
Głosowanie: za –4, przeciw – 0, wstrzymało się –1.

Komisja prosi o złożenie odpowiedzi na powyższe pytania do dnia 7 stycznia 2015 r. w 
Referacie Rady Miasta.

Ad. 4.
W posiedzeniu komisji uczestniczył Pan ………………. mieszkaniec miasta Sosnowiec.

Następne posiedzenie Komisji ustalono na dzień 7 stycznia 2015 r. godz.12.00.
Spraw bieżących nie wniesiono. 

Przewodniczący
Komisji Finansowo-Budżetowej                                                                                                   
/-/ inż. Jerzy Kurzawa
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